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De Vegetarische Slager wil de huidige vleessubsidies van de Europese Unie gebruiken om klimaatvriendelijk,
vegetarisch vlees te promoten. Dat verzocht het bedrijf aan eurocommissaris Frans Timmermans zaterdag in
een oproep in de landelijke dagbladen.

Timmermans is verantwoordelijk voor de implementatie van de Europese Green Deal, die het continent in 2050
klimaatneutraal moet maken. Ook binnen de vleesindustrie vraagt dat om de nodige acties. 

Volgens De Vegetarische Slager gaat er momenteel te veel subsidie vanuit de EU naar deze sector. Daarom
heeft het bedrijf zich aangemeld bij de EU als vleessubsidie-kandidaat, om met het geld ook 'vegetarisch
vlees' onder de aandacht te brengen. 

"Het is onbegrijpelijk dat vleesproducenten subsidie krijgen vanuit de EU, terwijl vegetarisch vlees, dat in
smaak en structuur identiek blijkt te kunnen zijn, over het hoofd wordt gezien", stelt Jaap Korteweg, oprichter
van De Vegetarische Slager. 
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